
Online zasedání Grantová komise FAMU 

ze dne 10.3.2023 11:00 

 

Přítomni (bez titulů): Helena Bendová, Jindřiška Bláhová, David Čeněk, Palo Fabuš, Tomáš Oramus, 
Andrea Slováková, Kateřina Svatoňová 

Omluveni (bez titulů): X 

Grantová komise FAMU se sešla, aby projednala přihlášku do soutěže na pořádání studentské 
vědecké konference, kterou podala Katedra animace pod názvem ANIKLANI 23. 

Tomáš Oramus navrhl, že by možná stálo za to udělat z konference nějaký záznam, s čímž ostatní 
členové komise souhlasili.  

David Čeněk si myslí, že projektová žádost je v pořádku a že je třeba katedry maximálně podporovat, 
když chtějí něco takového dělat, protože se v bezpečném školním prostředí učí organizovat 
konferenci, která by mohla být jinak náročnější. Katedra animované tvorby je v tom aktivní a slibná. 

Pala Fabuše zarazilo, že organizátoři počítají s překladem jen v případě účasti studentů Erasmu a 
navrhl, jestli by nebylo lepší avizovat tlumočení dopředu, aby mohli zahraniční studenti přijít. David 
Čeněk odpověděl, že chápe skepsi vůči účasti zahraničních studentů, protože v rámci Erasmu i FAMU 
International je minimum studentů, kteří se věnují animaci.  

Jindřiška Bláhová zmínila, že by mohli organizátoři pozvat studenty nebo key-note speakery ze 
zahraničí, například z Maďarska, kde je studentská animace na vzestupu. Helena Bendová podotkla, 
že to dobře fungovalo i vloni, kdy byla hostem konference režisérka Claire Simone a tím, že byla 
online, to nestálo moc peněz. Zvát studenty ze zahraničí je ale již mimo rozpočet konference. 
Možnost účasti zahraničního key-note speakera shledali všichni členové komise jako dobrý nápad. 

Děkance Andree Slovákové se jeví tlumočení konference velice důležité a navrhujeme doporučit 
organizátorům, aby s ním počítali, i když studentů Erasmu se zájmem o animaci je málo, ale Katedra 
animace má i neakreditovaný program, kde jsou zahraniční studenti. Jindřiška Bláhová si myslí, že 
pokud má škola ambici komunikovat a debatovat na co nejširší platformě, tak je tlumočení podobné 
akce potřebné. 

Andrea Slováková dále zdůraznila také důležitost výstupů, protože na konferenci mohou zaznít velmi 
zajímavé příspěvky a byla by škoda, kdyby nebyly zveřejněny. Mohou být někde elektronicky na webu 
nebo z toho může KA sestříhat záznam. Pokud by byla možnost navýšení rozpočtu (v žádosti je 
uvedeno, že UMPRUM bude žádat vnitřní grant), bylo by dobré rozšířit konferenci směrem do 
zahraničí (například o zahraniční školu atp.). 

Komise schvaluje projekt s doporučením: 

- Vytvořit z konference videozáznam 
- Tlumočit příspěvky do AJ 
- Zahrnout mezi key-note speakery zahraničního hosta, který by prezentoval svůj příspěvek 

online 
- Celková přidělená částka na SVV konferenci je 97 000 Kč, v případě že nebude tato částka 

dostačovat, je možné zažádat o příspěvek z fondu DKR FAMU. 
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